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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    22  
 
 

 
Příspěvek do 1. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 14.01.2015  
 
Zápis komise stavební dne 12. 01. 2015 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis komise stavební  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - Starosta 

 
Materiál zpracoval:  Radka Svobodová 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Dne 12. 01. 2015 proběhlo společné jednání komise stavební a dopravní Města Kuřimi.  
Na programu bylo projednání plánu investičních akcí na rok 2015. 
Další program:  

- Čokoládovny Fikar - hala 02, poz. parc. č. 2971/145 a 2971/146 k. ú. Kuřim 
- Změna stavby před dokončením RD na ul. K. H. Máchy, parc. č. 2442/1 v k. ú. Kuřim 
- Architektonická studie Zvýšení kapacity ZŠ Jungmannova, Kuřim-variantní řešení 

 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   závěry z jednání komise stavební ze dne 12. 01. 2015 v 
bodech…………, schvaluje  body…………………., neschvaluje  body……………… 
 
Termín plnění: 31. 01. 2015 (OI) 
  

 
 
 



Zápis č. 2/2015 
z jednání komise stavební dne 12. 1. 2015 

 
Přítomni: Ing. Milada Kadlecová, Ing. arch. Petr Němec, Ing. Pavel Šudák, Ing. Vladimír Zimola, 

Petr Krejčí, Vladislav Zejda, Ing. Miluše Macková, Ing. Michal Hanák, Ing. Jan Trojan, 
Radka Svobodová 
Vladislav Zejda a Ing. Jan Trojan se účastnili pouze společného jednání komise 
dopravní a stavební, která se týkala projednání a diskuse nad plánem investic a 
rozpočtu na rok 2015. Projednání bodů 2 – 4 programu stavební komise, ani hlasování 
o návrhu usnesení k prvnímu bodu jednání se neúčastnili.  

Komise jednala pouze za účasti sedmi členů. 
   
Hosté:  PaedDr. David Holman, Stanislav Bartoš, Mgr. Ing. Drago Sukalovský 
 
Vysvětlivky zkratek: RD=rodinný dům, BD=bytový dům, ÚP=územní plán, OMP=odbor majetkoprávní 

 
 
Program jednání: 
 

1. Plán investi ční výstavby na rok 2015  
Návrh usnesení : Komise stavební byla seznámena s plánem investic na rok 2015 a bere jej 
na vědomí. 
Hlasování: pro: 7 ze sedmi přítomných 
Usnesení bylo p řijato.  

 
2. Čokoládovny Fikar – hala 02, poz. parc. č. 2971/145 a 2971/146 k. ú. Ku řim 

Návrh usnesení: Komise stavební souhlasí se stavbou haly 02 – Čokoládovny Fikar na 
pozemcích parc. č. 2971/145 a 2971/146. Současně komise upozorňuje na věcné 
břemeno zapsané v katastru nemovitostí váznoucí na předmětných pozemcích. 

Hlasování: pro: 7 ze sedmi přítomných 
Usnesení bylo p řijato. 

 
3. Změna stavby p řed dokon čením RD na ul. K. H. Máchy, parc. č. 2442/1 v k. ú. Ku řim 

Návrh usnesení: Komise stavební doporučuje RM souhlasit se změnou stavby před 
dokončením rodinného domu na ul. K. H. Máchy na pozemku parc. č. 2442/1 v k. ú. 
Kuřim dle projektové dokumentace. 

Hlasování: pro: 7 ze sedmi přítomných 
Usnesení bylo p řijato. 

 
4. Architektonická studie Zvýšení kapacity ZŠ Jungm annova, Ku řim-variantní řešení 

Návrh usnesení: Komise stavební byla detailně seznámena s architektonickou studií Zvýšení 
kapacity ZŠ Jungmannova, Kuřim. Doporučujeme prověřit možnosti dotace 
z programu regionální podpory Ministerstva pro místní rozvoj. 

Hlasování: pro: 7 ze sedmi přítomných 
Usnesení bylo p řijato. 

 
 
 
 
V Kuřimi dne 13. 1. 2015      
Zapsala: Radka Svobodová 
 
Ověřila: Ing. Milada Kadlecová 
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